
Filip Adžić, ministar unutrašnjih poslova: 

 

Uvažene, prije svega, familije stradalih, uvaženi ministri, uvaženi predstavnici Uprave policije, 

uvaženi građanski aktivisti i svi građani koji ste došli danas na ovo mjesto da obilježimo dan 

sjećanja na žrtve, da obilježimo dan, možda i jedan od najmračnijih u crnogorskoj istoriji, dan koji, 

siguran sam, najveći dio građana Crne Gore vjerovatno bi želio i da izbriše iz svoje slavne istorije, 

dan koji je bacio veliku mrlju na našu gostoprimnu državu, na naš zaista čojski i pošteni narod u 

Crnoj Gori. 

Dakle, siguran sam da ne postoje riječi koje bi mogle umanjiti bol žrtvama ovog stravičnog 

događaja, ali isto tako sam siguran da bi neke aktivnosti koje bi mi kao država mogli da 

sprovedemo u narednom periodu olakšali njihovu patnju i zaista pokazali našu spremnost i 

odlučnost da ovo pitanje koje muči sve u Crnoj Gori, koje muči naše institucije, konačno zaživi, 

konačno se institucionalizuje.  

Ono što bih želio da poručim svima je da možda i u većem broju treba u narednom periodu da 

obilježavamo, prije svega tako da se slične stvari ne bi dešavale u budućem periodu.  

Naše pojavljivanje kao predstavnika Vlade Crne Gore, predstavnika Uprave policije, danas 

doživite kao izvinjenje Crne Gore i njenih institucija. Mi zaista želimo da poručimo da je ovo nešto 

što se nikada više ne smije dogoditi u Crnoj Gori. Osim toga, ovo doživite i kao spremnost 

institucija Crne Gore da zaista nešto urade po ovom pitanju. Ja danas ne bih širio optimizam, ne 

bih vam davao neke pretjerane nade, jer prošlo je dosta vremena i pitanje je u kojem kapacitetu 

možemo iznijeti ovaj slučaj, ali ono što želim da vam poručim je da ćemo svim svojim snagama i 

svim sredstvima raditi na rješavanju ovog zaista gorućeg pitanja kada je Crna Gora u pitanju i kada 

je njena reputacija i naših zaista velikih prijatelja iz Bosne i Hercegovine u pitanju. Ovom prilikom 

želim da kažem da kao ministar unutrašnjih poslova zaista podržavam inicijativu da se na ovom 

mjestu podigne spomen obilježje i podržavam inicijativu da se obilježi dan sjećanja na žrtve ovog 

stravičnog zločina. 

Zahvaljujem se na pozivu, čast mi je što sam danas sa vama, čast mi je što sam sa porodicama 

stradalih, volio bih da se srijećemo nekim boljim povodom. Vjerujte mi da ćete u meni imati 

sagovornika, otvoren sam za sva vaša pitanja, otvoren sam za sve ono što vam je možda u 

proteklom periodu skrivano da otvorimo, da izađem pred lice javnosti i u tom dijelu računajte da 

za ove stvari imate partnera. Još jedan put se svima zahvaljujem i pozivam vas da u što većem 

broju i u narednim godinama obilježavamo ovaj izuzetno težak datum za sve nas u Crnoj Gori, jer 

je ovo jedan od načina kako bi u budućnosti spriječili da nam se slične pojave dešavaju, ne samo 

kod nas nego i bilo gdje u našem okruženju. Hvala! 


